
 

 

Eesti Kergejõustikuliidu juhatuse koosolek 

PROTOKOLL 

Koht ja aeg: 19. oktoobril 2017, kell 11:00 – 14:00, Hotell Olümpia 

konverentsikeskus, Lambda saal 

Osalesid: Erich Teigamägi, Jaak Vettik, Urmo Raiend, Raido Mägi, Kadri Kivine,  

Rein Sokk, Mart Einasto 

Puudusid: Toomas Mälberg, Harry Lemberg, Mati Lilliallik, Gerd Kanter 

Kutsutud: Sirje Lippe, Kristel Berendsen, Tarmo Rahkama 

 

Päevakord: 

1. 2018.a. võistluskalendri kinnitamine; 

Juhatusele esitati kinnitamiseks 2018.a. võistluskalender 

Otsus: kinnitada võistluskalender 

 

2. Rahvusvaheliste tiitlivõistluste lähetustingimuste kinnitamine; 

Saavutusspordijuht Kristel Berendsen esitas juhatusele kinnitamiseks 

järgmised dokumendid:  

2.1. 2018. a. koondiste komplekteerimise põhialused; 

2.2.  2018. aasta Balti meistri- ja maavõistluste lähetustingimused; 

2.3.  2018.a rahvusvaheliste tiitlivõistluste lähetustingimused 

Otsus: kinnitada eelpool nimetatud dokumendid. 

 

3. EOK Kergejõustikutreenerite kutsekomisjoni ja taotlemise korda 

puudutavad küsimused; 

Peasekretär andis juhatusele ülevaate kutsekomisjoni töö korraldusest ja 

vajalikest muudatustes kutsekomisjoni töös. 

Juhatus andis sekretariaadile volitused ettepanekute tegemiseks 

kutsekomisjoni töö ümber korraldamisel. 

 Otsus: esitada juhatusele ettepanekud hiljemalt oktoobrikuu lõpuks. 

 

4. EKJL 8 kuu majandustulemused; 

Peasekretär Sirje Lippe andis juhatusele ülevaate alaliidu 8 kuu 

majandustulemustest ja edastab juhatusele detailsema ülevaate Euroopa 

võistkondlike mitmevõistluse eelarve kohta 

Võeti teadmiseks 

 



 

 

5. Sügisvolikogu päevakord; 

Juhatusele esitati sügisvolikogu päevakorra projekt.  

1. Ülevaade Eesti Kergejõustikuliidu 2017 aasta tegevustest; 

2. Eesti Kergejõustikuliidu majandusseis 30.09.2017;  

3. 2018 aasta eelarve projekt;  

4. Litsentsitasude muutmine; 

5. Ülevaade Euroopa Kergejõustikuliidu kongressist; 

6. Muud küsimused:  

6.1. Kutsekomisjoni töökorraldus; 

6.2. Arengukava aastateks 2018-2022 töörühma tegevustest. 

Juhatus kiitis heaks päevakorra projekti ning tegi ülesandeks see edastada 

liikmesklubidele. 

Kiideti heaks. 

Juhatuse liige Mart Einasto tegi ettepaneku lähiajal kokku kutsuda alaliidu 

arengukava töörühm ja anda sügisvolikogul ülevaade sellega seonduvatest 

tegevustest. 

Kiideti heaks. 

 

6. Ülevaade Euroopa Kergejõustikuliidu kongressist; 

President Erich Teigamägi tutvustas juhatusele Euroopa Kergejõustikuliidu 

põhikirja muudatusi. 

Võeti teadmiseks 

 

Järgmine juhatuse koosolek toimub 8.novembril. 

 

Koosoleku juhataja: Erich Teigamägi 

Protokollis: Sirje Lippe 

 

 


